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Skrivelse

Ta tillbaka ungdomsvärdarna

Under förra mandatperioden satsade den rödgrönrosa majoriteten särskilt på förebyggande 
trygghetssatsningar i Järva i form av fler fältassistenter, socialsekreterare, fritidsledare, 
medborgarvärdar och ungdomsvärdar. De två sistnämnda satsningarna har varit mycket 
uppskattade av de boende eftersom medborgarvärdarna och ungdomsvärdarna har varit 
synliga i området, byggt relationer och skapat ett förtroende bland de boende. 

I högerpartiernas och Miljöpartiets verksamhetsplan för år 2019 fick vi informationen om att 
ungdomsvärdarnas uppdrag ska utvärderas och avslutas under utvärderingen. Detta beslut 
hade ungdomsvärdarna själva fått väldigt sent och vi i Vänsterpartiet blev mycket förvånade 
eftersom det är en sådan uppskattad och viktig verksamhet. 

Vänsterpartiet anser att utvärderingen av ungdomsvärdar ska göras likadant som när 
utvärdering görs av andra områden i stadsdelen, d.v.s. bäst när den är igång. Att avsluta folks 
arbete för att arbetet ska utvärderas är ologiskt. 

Vänsterpartiet är mycket oroade över beslutet och vi skulle bli mycket besvikna om 
förvaltningens utvärdering kommer fram till att ungdomsvärdarnas uppdrag inte längre är 
önskvärt. Skulle beslut tas om att ungdomsvärdarnas uppdrag ska upphöra helt så är det nog 
endast högerpartierna och Miljöpartiet som kan ställa sig bakom ett sådant beslut, och långt 
ifrån en majoritet av de boende.

Nu har några månader gått och Vänsterpartiet önskar en uppdatering i detta ärende.

Utifrån ovanstående frågar vi förvaltningen följande:

– När beräknas utvärderingen vara klar, och får vi i nämnden ta del av resultatet?

– Varför avslutas tjänsterna under utvärderingen?
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